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Mattia Destro został dzisiaj oficjalnie przedstawiony jako zawodnik Romy.

Piłkarz był głównym bohaterem sagi transferowej, jednak ostatecznie

podpisał kontrakt z Giallorossi. 

 

Piłkarz był łączony z wieloma zespołami, a m.in z aktualnym Mistrzem Włoch,

Juventusem Turyn. Destro na konferencji prasowej wyjawił, dlaczego wybrał właśnie

Romę. - Jestem właśnie tutaj, ponieważ spodobał mi się projekt i czułem, że Zdenek

Zeman na prawdę chce mnie sprowadzić - powiedział napastnik.

 

- Roma to wielki klub z wieloma mistrzami w składzie. Wybrałem to co jest dla mnie

najlepsze. Zainteresowanie Juventusu i innych? Nie chcę o tym teraz rozmawiać.

Jestem szczęśliwy z możliwości gry dla Romy, a reszta nie ma znaczenia. Te

negocjacje były na prawdę długie i chciałbym podziękować panu Enrico Preziosiemu

za dotrzymanie danego słowa - kontynuował Destro.

 

Mattia pracował już z nowym zespołem, a na treningu przywitał go Francesco Totti. -

Dzisiaj się spotkaliśmy. Dla młodego chłopaka takiego jak ja przebywanie z Tottim

jest na prawdę świetną sprawą - uśmiechnął się, po czym odpowiedział na pytanie

dotyczące taktyki. - Miałem już okazję grać w systemie 4-3-3 i zawsze jestem do

dyspozycji szkoleniowca. Jest na prawdę spora konkurencja, ale nie mogę się tym

przejmować. Nie przyszedłem tutaj, aby siedzieć na ławce rezerwowych -

powiedział.

 

- Trener oceni zawodników po przygotowaniach do sezonu. Pracujemy przed wielkim

sezonem i nie wiem, na jakim miejscu uda się nam go zakończyć. Miejmy nadzieję,

że jak najwyżej - podsumował nowy piłkarz AS Roma.
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